
Sabatini: Nigdy nie mówiłem o dymisji
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Jednym z głównych tematów ostatnich kilkunastu dni w mediach była

dymisja Waltera Sabatiniego po zakończeniu sezonu. Wczoraj w temacie

wypowiedział się sam zainteresowany, który udzielił przed meczem

wywiadu dla Mediaset. 

 

- Jestem absolutnie spokojny, to był ciężki sezon. Nigdy nie mówiłem, ani nie

wywoływałem słowa "dymisja", milczałem. Kontaktowałem się z Pallottą po

zakończeniu mercato i dokonaliśmy aktualizacji sytuacji jeśli chodzi o najbliższe

miesiące i saldo końcowe. Zobaczymy czy będą problemy czy nie.

 

Biorąc pod uwagę pracę Spallettiego, mogliście wybrać go wcześniej?

Transfery El Shaarawyego, Perottiego i Zukanovica i tak doszłyby do

skutku?

- To wybory, które podzielił Spalletti, ale też wcześniej Rudi. Najpierw były to

hipotezy, potem zostały urzeczywistnione.
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